



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 14 / 第十四號家長信

10 April 2025

Dear Parents/Guardians,

Invitation to the 2nd Principal's Meeting with Parents

PTA and the school will jointly host the Second Principal's meeting with parents. This will allow parents to discuss any concerns they may have about the students and our school. There is also a relaxing art therapy workshop for all the parents to release stress.

Details are as follows:

Date	2 nd May 2025 (Friday)
Time	16:30 – 18:30
Venue	School Hall (2 nd floor)/Room 109 (1/F)
Contents	<ul style="list-style-type: none">• Welcome speech (Principal)• After school tutorials• Promotion criteria• Glimpses of PTA activities and school events• Be Your Child's Biggest Ally (Sharing by school social worker)• Mental health workshop (Tea Zen) 5:30-6:30 pm

Should you have any inquiries don't hesitate to get in touch with Ms. Dunn Ling or Miss Prasad at 2576 1871.

As a parent/guardian of the school, you are cordially invited to the event.

Please complete the online Google form by **23 April (Wednesday)**.

<https://forms.gle/rfm4xbWxyvEnW3xw6>



We look forward to seeing you on **2 May 2025 (Friday)**.

Yours faithfully,

Mr. LEE Tung-ching
Principal

Mr. Joseph Michael Baroque
PTA Chairman

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二四至二零二五年度第十四號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

各位家長/監護人：

第二次「校長與家長交流會」邀請信

本年度第二次「校長與家長交流會」將於2025年5月2日(星期五)舉行。是次活動是由本校及家長教師會聯合舉辦，目的是加強學校與家長的聯繫及溝通，讓家長有機會跟老師討論學生的學習情況。

第二次「校長與家長交流會」的詳情，臚列如下：

日期	2025年5月2日（星期五）
時間	下午 4:30 至 6:30
地點	禮堂（2樓）/109 室（1樓）
內容	<ul style="list-style-type: none">• 歡迎辭(校長)• 課後補習班• 升班條件• 簡介家長教師會/學校活動• 成為孩子最強後盾（駐校社工分享）• 心靈健康工作坊：茶禪（下午 5:30 至 6:30）

期望各位家長能鼎力支持，撥冗出席是項活動。如有任何查詢，煩請賜電2576 1871與鄧凌老師或Ms. Prasad聯絡。

請於 2025年4月23日（星期三）或之前 掃描二維碼填妥網上表格，期待在 2025年5月2日（星期五） 跟大家見面。

<https://forms.gle/rfm4xbWxyvEnW3xw6>



此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。